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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1692 Den svenska modellen för viltförvaltning

Den svenska modellen för viltförvaltning bygger sedan 1930-talet till mycket 
stor utsträckning på jägarnas frivilliga insatser. Denna modell har tjänat Sverige 
väl. Tack vare dessa frivilliga insatser har livskraftiga viltstammar kunnat växa 
fram, och ett stort kunnande och ansvarstagande hos svenska jägare byggts upp. 
Att organisera dessa utanför den ideella sektorn skulle sannolikt bli mycket 
svårt och kostsamt. 

I svaret (Dnr N2017/04317/FJR) på min fråga om Viltvårdsfonden 
(2016/17:1624) svarar statsrådet Sven-Erik Bucht att en översyn pågår, men 
han kan inte svara på min konkreta fråga: om regeringen är beredd att svara 
EU-kommissionen att ideella föreningar inte omfattas av reglerna för offentlig 
upphandling.  

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Är statsrådet och regeringen beredd att överge den svenska modellen för 
viltförvaltning?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-29
Besvaras senast
2017-07-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


